

## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2022/23-163

各位家長:

## 最新學生快速抗原測試安排

根據教育局於 2023 年 2 月 21 日發出的通知,有關學生每日回校前必須完成一次快測的要求將作更新。教育局由 2023 年 3 月 1 日起取消中學生每日回校前必須完成一次快測的要求。然而,在 2 月 28 日前學生仍然需要在每日回校前必須完成一次快測,包括在 2 月 24 日舉行的陸運會、2 月 24 至 28 日進行的中六模擬試及 2 月 27 至 28 日中一至中五級正常上課日。

教育局稍後會更新《學校健康指引》。學校將繼續嚴格執行指引及衞生防護中心《預防 2019 冠狀病毒病給學校的健康指引》所載的各項衞生防疫措施,並時刻保持校園環境清潔衞生,以保障師生健康。此外,教育局重申接種疫苗是最有效的防禦方法,可以減低重症及死亡風險。學生應充分利用政府提供的不同途徑,盡早接種疫苗,及早獲得保護。

敬祝

安康!

校長 談國軒

2023年2月23日





## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2022/23-163 23 February 2023

Dear Parents,

## **Latest arrangements for Rapid Antigen Tests**

According to the circular issued by the Education Bureau (EDB) on 21 February 2023, the requirement for students to conduct Rapid Antigen Tests (RATs) each day before going to school will be updated. Such requirement for students of secondary schools will be cancelled with effect from 1 March 2023. In other words, students are still required to conduct RATs each day until 28 February 2023, including during Sports Day on 24 February 2023, S6 Mock Examination in the period of 24-28 February 2023, and normal schools for S1-5 on 27-28 February 2023.

EDB will update the "Health Protection Measures for Schools" in due course. The school will continue to strictly put in place the various anti-epidemic measures stipulated in the above Guidelines as well as those under the "Health Advice to Schools for the Prevention of COVID-19" issued by the Centre for Heal Protection. The school will always keep the campus environment clean and hygienic in order to safeguard the health of students and teachers. Also, EDB reiterates that vaccination is the most effective safeguard measure as it can prevent severe cases and reduce risk of fatalities effectively. Students should make full use of the different channels provided by the Government for vaccination in order to achieve comprehensive and enhanced protection.

Thank v	vou for	vour	attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal

